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Beste 
heer/mevrouw, 

Ik wil 

mijn zorg uitspreken 

betreft het azc 

sportpark 

uden. 

Ik ben een alleenstaand moeder die met heel veel moeite een 

eigen 

huis heeft kunnen 

regelen op 

het dico terrein. 

Ik woon al 
47 

jaar 

in Uden en ik kan wel 

zeggen 

dat de 

gemeente 

voor 

mij 

totaal niks heeft 

betekent in het verleden. Zelfs door het toedoen van de 

gemeente 

was ik alles 

kwijt 

nadat 

mijn 

man uit het leven is 

gestapt 

net voor ons trouwen waardoor ik dus alles 

kwijt 

ben. We 

zouden 

eigenlijk 

al twee keer 

getrouwd zijn geweest 

maar de 

gemeente 

heeft dit 

afgeblazen 

eerst 

vanwege 

de corona en daarna 

vanwege 

een 

verbouwing 

van het 

gemeentehuis mijn 

notaris rechter en in ieder heeft 

geprobeerd 

om hiervan een 

bevestiging 

te 

krijgen 

van de 

medewerker van het 

gemeentehuis 

maar ze 

weigerde 

te tekenen. 

Van area mocht ik wel 

bij hoge 

nood 

tijdelijk 

eind 

kennedylaan 

tussen de 

junks 

en 

agressieve 

hond wonen? Pfff ik stond voor een 

jaar op 

straat! 

Nu 
word ik best kwaad. 

Nou 
d'r een 

AZC 
komt waarvan ik niet weet wat voor mensen hier 

hierin komen en 

ja, 

ik ben een voorstander van mensen 

opvangen 

uit een 

oorlogsgebied 

mensen met kinderen die 

gewoon veilig op 

kunnen 

groeien. 

Deze 

zijn 

zeker welkom maar in 

hoeverre worden de mensen die nu komen 

gescreend 

ik 

begrijp 

dat er ook heel veel 

alleenstaande mannen komen waaronder ook 

jongeren. 

Ik maak me er 

zorgen 

omdat 

mijn 

jongste 

dochter veel in het 

sportpark speelt 

de oudste ook naar 

sport gaat. 
De 

jongste 

zit nu 

op 

een 

leeftijd 

dat ik haar ook even alleen met een 

vriendje 

naar het 

sportpark 

kan laten 

gaan 

om 

heerlijk 

te 

spelen 

zeker nou het weer mooi weer wordt ik zal ze niet meer alleen 

kunnen laten 

gaan 
. 

Wie kan de 

veiligheid waarborgen? 

Overlast onrust 

spanningen. 

Dit 

geeft 

dat aan de ouderen de 

jongeren 

en ouders. Waarom in 

het 

sportpark juist 

daar waar iedereen de 

speelt 

waar iedereen naar de 

sport gaat 

oud en 

jong 

en wat dacht 

je 

van al die 

schoolgaande 

kinderen? Ik zie ze iedere 

dag 

vanuit het 

sportpark 

fietsen naar school. Het 

zijn 

er velen uit alle 

omliggende dorpen 

ook van Uden 

Zuid. Dat 

zijn 

er echt heel veel. Ik zie ze 

dagelijks 

voor 

mijn 

wonen fietsen moeten al die 

kinderen nu om fietsen de kinderen die 

bang worden, 
vooral onze 

pubers 

die toch al zo 

zwaar hebben en waarvan al veel 

jongeren 

met 

spanningen lopen 

die nu 

nog nog 

meer 

op 

gaan lopen.? 

en dan dus 500 

woningen 

daar te creëren 500. Ik weet dat de 

gemeente 

daar € 

30.000 
per kop 

voor 

krijgt 

dat is 
15 

miljoen 

wat 

gaan jullie 

Uden 

geven 

en bieden voor die 
15 

miljoen ?veiligheid? 

wordt het daaraan 

uitgegeven? 

Hoeveel 

begeleiders 

komen er te 

werken hoe kunnen 

jullie 

500 asielzoekers 

waarborgen 

waarvan minimaal 300 en 

overige 

woningzoekende 

zoals 

jullie 

het noemen nou wie wil daar 

bij 
wonen? Je 

wil 

je fijn 

en 

veilig 

en 

onbezorgd 

voelen in 

je 

huis. 

Dus worden er straks 500 

op 

een kluit 
gezet? 

Hoe en wie bedenkt dat dat 

goed 

kan 
gaan? 

Mensen die 

voorbeeldig 

leven hebben 

gehad ; 
duw die een 

op 

een 

hoop: gegarandeerd 

heibel! Laat staan mensen met zo’n 

achtergrond, 

achterstand etc? 

Waarom 
niet maar een 

paar? 

Ik hoor 

graag 

reactie 

Wat als er iets 

gebeurd 

met mn dochters die al heel zwaar en 

therapie 

en 

angsten 

hebben? 
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